
 
Nuorten tapahtuma 2025 
 
Nuorisovaltuusto 22.05.2025 § 26   
       

 
 
 

 
Nuorisovaltuusto on toimintasuunnitelmassaan vuodelle 2025 päättänyt 
järjestää nuorille tapahtuman vuodelle 2025. Käynnistetään tapahtuman 
suunnittelu erilaisten ideoiden ja päätösten pohjalta. 
 
Nuorille on järjestetty Forms-kysely tapahtuman sisällöstä, kyselyn tulokset 
käydään läpi kokouksessa. 
 
Päätös on kaupungin strategian mukainen. 
 
Valmistelija: vapaa-aikatoimen ohjaaja Elisa Vahosalmi,  
puh. 044 7865 516 / elisa.vahosalmi@parkano.fi 
 
 

Esittelijä    
 

Päätösehdotus Aloitetaan nuorten tapahtuman ideointi, päätösehdotukset esitetään 
kokouksessa. 

 
Käsittely Käytiin läpi nuorten kyselyn tulokset, joiden pohjalta lähdetään 

suunnittelemaan tapahtumaa. Nuorten tapahtuman esiintyjäksi oli toivottu 
eniten Averagekidlukea tai vaihtoehtoisesti Korelonn, Jami Faltin sekä 
Kerza. Tapahtuma-aika olisi elo-syyskuussa, ensisijainen toivottu päivä 
olisi la 16.8.2025. Tapahtumapaikkana toimisi tori / toriteltta. Tilaisuus on 
päihteetön ja suunnattu 13-20-vuotiaille. Tapahtumassa olisi esiintyjän 
lisäksi myös ”menopelimiitti” sekä DJ.  
 

Päätös Tiedustellaan Averagekidluken keikka-aikataulua sekä hintaa. Mikäli 
esiintyjälle ei sovi tai hinta on liian korkea, sen jälkeen tiedustellaan muita 
vaihtoehtoisia esiintyjiä. Tapahtuman suunnittelua jatketaan kesäkuun 
kokouksessa. 

 
 
Nuorisovaltuusto 18.06.2025 § 31   
1531/12.05.00.01/2025       

   
 
 

 
Jatketaan nuorten tapahtuman suunnittelua. 
 
Päätös on kaupungin strategian mukainen. 
 
Valmistelija: vapaa-aikatoimen ohjaaja Elisa Vahosalmi,  
puh. 044 7865 516 / elisa.vahosalmi@parkano.fi 
 
 

Esittelijä    
 

Päätösehdotus Päätösehdotukset esitellään kokouksessa. 
 



Käsittely Käytiin läpi esiintyjätilanne. Averagekidluke todettiin olevan yli budjetin. 
Kysytään vielä Korelonn, Jami Faltin ja Kerza uudelleen, heistä ei ole 
saatu vastauksia. Lisäksi tiedustellaan Joacimin mahdollisuutta tulla 
esiintymään.  

 
 Lisäksi mietittiin erilaista toimintapäivää, johon voitaisiin vuokrata erilaisia 

viihdepelejä. Päivällä voisi olla tapahtuma nuoremmille ja illalla nuorille. 
Tällainen tapahtuma tulisi järjestää sisätiloissa, jolloin toriteltta ei ole 
sopiva vaihtoehto. 
 

Päätös Tiedustellaan em. esiintyjät sekä heidän keikkapalkkiot, mietitään myös 
erilaisten viihdepelien vuokrausmahdollisuutta. Tapahtuman suunnittelua 
jatketaan elokuun kokouksessa. 

 


